

Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública

RESOLUCIÓ de 6 d'octubre de 2022, de la directora general de Recursos Humans, per la qual es fa públic el resultat del concurs per a la provisió de la plaça de cap del Servei facultatiu d'Anestèsia i Reanimació en el Departament de Salut de València-Clínico-Malva-rosa, que depèn de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública. [2022/9217]

Vista la proposta formulada per la comissió de valoració que ha jutjat el concurs per a la provisió del lloc de cap del Servei facultatiu d'Anestèsia i Reanimació en el Departament de Salut de València-Clínico-Malva-rosa, que depèn de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública, convocat per la Resolució de 18 de maig de 2022, de la directora general de Recursos Humans (DOGV 9347, 25.05.2022), i en compliment del que estableix la base huitena de l'esmentada convocatòria, resolc fer públic el nomenament de l'aspirant seleccionat:

Departament de Salut de València-Clínico-Malva-rosa
16720. Cap del Servei facultatiu d'Anestèsia i Reanimació: Rafael José Badenes Quiles.

El personal facultatiu seleccionat disposarà d'un termini d'un mes, comptat a partir de l'endemà de la publicació d'aquesta resolució en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, per a efectuar la presa de possessió. Perdrà els seus drets qui, sense causa justificada, deixe passar el termini sense incorporar-se al seu destí.

Contra aquesta resolució, que posa fi a la via administrativa, es podrà interposar un recurs contenciós administratiu davant el jutjat contenciós administratiu que corresponga, en el termini de dos mesos a comptar a partir de l'endemà de la publicació d'aquesta resolució, o bé un recurs potestatiu de reposició davant l'òrgan competent, en el termini d'un mes, comptat a partir de l'endemà de ser publicada. Tot això de conformitat amb el que estableixen els articles 123 i 124 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques, i els articles 8, 14 i 46 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa, sense perjudici que s'utilitze qualsevol altra via que es considere oportuna.

València, 6 d'octubre 2022.— La directora general de Recursos Humans: Carmen López Delgado.

Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública

RESOLUCIÓN de 6 de octubre de 2022, de la directora general de Recursos Humanos, por la que se hace público el resultado del concurso para la provisión de la plaza de la jefatura del Servicio facultativo de Anestesia y Reanimación en el Departamento de Salud de València-Clínico-Malva-rosa, dependiente de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública. [2022/9217]

Vista la propuesta formulada por la comisión de valoración que ha juzgado el concurso para la provisión del puesto de la jefatura del Servicio facultativo de Anestesia y Reanimación en el Departamento de Salud de València-Clínico-Malva-rosa, dependiente de la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública, convocado por Resolución de 18 de mayo del 2022, de la directora general de Recursos Humanos (DOGV n.º 9347, de 25.05.2022), y en cumplimiento de lo establecido en la base octava de la citada convocatoria, resuelvo hacer público el nombramiento del aspirante seleccionado:

Departamento de Salud de València-Clínico-Malva-rosa
16720. Jefatura del Servicio facultativo de Anestesia y Reanimación: Rafael José Badenes Quiles.

El personal facultativo seleccionado dispondrá de un plazo de un mes contados a partir del día siguiente al de la publicación de esta resolución en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana* para efectuar la toma de posesión. Perderá sus derechos quien, sin causa justificada, dejara pasar el plazo sin incorporarse a su destino.

Contra la presente resolución, que pone fin a la vía administrativa, se podrá interponer recurso contencioso-administrativo ante el juzgado de lo contencioso-administrativo que corresponda, en el plazo de dos meses a contar desde el día siguiente al de la publicación de esta resolución y o bien recurso potestativo de reposición ante el órgano competente, en el plazo de un mes contado desde el día siguiente al de su publicación. Todo ello de conformidad con lo establecido en los artículos 123 y 124 de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del procedimiento administrativo común de las administraciones públicas y en los artículos 8, 14 y 46 de la Ley 29/1998, de 13 de julio, reguladora de la jurisdicción contenciosa administrativa, sin perjuicio de que se utilice cualquier otra vía que se considere oportuna.

València, 6 de octubre de 2022.— La directora general de Recursos Humanos: Carmen López Delgado.